
Onsdag den 8. november, 2022, blev der afholdt generalforsamling for de to år: 20/21 og 21/22 i Vejle 

Tennis Klub. 

Det blev afholdt som fysisk møde i klubhuset.  

Til stede var følgende bestyrelsesmedlemmer: Torben Malmkjær og Tine Walldén Jespersen.  

Dagsordenen var som følger: 

1: Valg af dirigent 

2: Formandens beretning 

3: Udvalgsberetninger 

4: Aflæggelse af regnskab, forelæggelse af budget. 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Samtlige bestyrelsespladser var ledige til den kommende bestyrelse, da 

generalforsamlingen vedrørte to regnskabsår. Bestyrelsen bestod af: 

Tine Walldén Jespersen, på valg, genopstillede ikke 

Torben Malmkjær, på valg, genopstillede ikke  

Ulrik Jansen, på valg, genopstillede ikke 

Jan Wilton, fratrådt efter 20-21, genopstillede ikke 

Laust Frandsen, fratrådt efter 20-21, genopstillede ikke 

6. Valg af 2 suppleanter 

7. Valg af 2 revisorer 

8. Indkomne forslag, ingen 

9. Eventuelt 

Ad 1: Valg af dirigent 

Peter Frendesen blev valgt til dirigent, og konstaterede at generalforsamlingen var korrekt indvarslet 

og lovlig og beslutningsdygtig. 

Ad 2: Formandens beretning 

Formanden fremlagde sin beretning. Denne er vedhæftet som bilag til protokollatet. 

Ad 3: Udvalgsberetninger 



Der er ingen formelle udvalg.  

Ad 4: Aflæggelse af regnskab, forelæggelse af budget. 

Kassereren gennemgik begge regnskaber forholdsvis detaljeret, og oplyste herunder at både 20-21 og 21-

22 regnskaberne havde givet et flot overskud. Det blev oplyst, at begge regnskaber var underskrevne af 

den eksisterende bestyrelse (Jan Wilton og Laust Frandsen var udtrådt tidligere og derfor ikke 

underskrivere) og underskrevet af den interne revisor. Kasseren oplyste endvidere, at rammerne for 

budgettet for 20-21 var holdt, og at man havde kørt med samme kontingenter i 21-22. Det blev også oplyst, 

at man havde søgt puljer til dækning af tab forårsaget af Corona-pandemien. Indtægter, herunder 

sponsorater på 97.000 relateret til ITF blev fremhævet, og udgifter til baneetablering til den nye bane 7, 

og udgifter til banepleje blev fremhævet. Det blev oplyst, at ud over de i regnskabet angivne sponsorater, 

havde klubben også indgået en sponsor-lignende aftale med Ketshop omkring køb hos Ketshop. Indtægter 

og udgifter relateret til Foreningspuljemidler blev gennemgået. Udgifter vedr. den kommende hal blev 

gennemgået. Trænerudgifter og holdindtægter blev tillige gennemgået. Den interne revisor bad specifikt 

om, at klubbens udgifter til den kommende hal, inkl. regninger til set-up, kontrakter og moms, blev 

drøftet på generalforsamlingen. Samtidig blev det oplyst, at sponsoratet nævnt på tidligere 

generalforsamling netop i efteråret var indkommet på bankkontoen. Der var en drøftelse af dette. 

Regnskaberne blev herefter godkendt. 

Udkast til budget blev forelagt og drøftet. Det vedtagne budget fremlægges som bilag 2. Herunder blev 

kontingenterne fastsat i samme størrelse som hidtil. 

Ad 5. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Samtlige bestyrelsespladser var ledige til den kommende bestyrelse, da generalforsamlingen vedrørte to 

regnskabsår. Bestyrelsen bestod af: 

Tine Walldén Jespersen, på valg, genopstillede ikke 

Torben Malmkjær, på valg, genopstillede ikke  

Ulrik Jansen, på valg, genopstillede ikke 

Jan Wilton, fratrådt efter 20-21, genopstillede ikke 

Laust Frandsen, fratrådt efter 20-21, genopstillede ikke 

Følgende medlemmer meldte sig til bestyrelsen og blev valgt uden modkandidater: 

Lars Egeskov Jespersen (for 1 år) 

Karina Frank (for 1 år) 

Ulla Jespersen (for 1 år) 

Martin Bæhrendtzen (for 2 år) 

Per Skjødt (for 2 år) 

Thomas Svendsen (for 2 år) 



Ad 6. Valg af 2 suppleanter 

Som suppleanter blev valgt: 

Peter Christensen 

René Vendelboe 

Ad 7. Valg af 2 revisorer 

Som intern revisor blev valgt: 

 René Nørager 

 Gunnar Lund 

Ad 8. Indkomne forslag 

Ingen rettidigt indkomne forslag 

9. Eventuelt 

Det blev drøftet, at det ville være hensigtsmæssigt at skyde tidspunktet for afholdelse af 

generalforsamlingen i vedtægterne fremadrettet. Dette skal dog på en generalforsamling. 

Der blev drøftet, hvorledes al viden fra klubbens afgående formand bedst muligt kunne overgives til den 

nye bestyrelse, og parterne var enige om at lave en glidende men kort overgangsperiode. 

Den afgående formand ønskede den nye bestyrelse god arbejdslyst og oplyste, at hun håbede, at de ville 

tage de sidste få skridt for at få bygget hallen. 

Generalforsamlingen takkede den afgående formand for hendes arbejde. 

 

Vejle den 4. december 2022 

Som dirigent 

Peter Frendesen 

  

 


